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Utskrift fra møtebok for Tjøtta og Offersøy områdeutvalg 03. januar 2023  

Tilstede: Helge Johansen (leder), Guri Bosness, Ingvild F. Næstby, Arne Langset, Tor Åge Tømmervik 

(referent). 

 

1. Innledning: 

Helge Johansen ønsker velkommen og godt nytt år! 

  

2. Gjennomgang pågående saker: 

- Sak 01/21 Ny bruk av eldresentret på Tjøtta (saken er lukket) 

Eldresentret er nå lagt ut for salg. 

  

- Sak 02/21 Endring av fartsgrense på Svinesveien/skilting skolevei. 

Helge har purret på NFK, som purrer på Vegvesenet. De er på saken. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- Sak 03/21 Gjengroing Storvatnet 

Intet nytt. Vi avventer mulig fremtidig sak fra Statsforvalteren. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik 

 

- Sak 06/21 Friluftslivets ferdselsveier. 

Intet nytt. 

Ansvar: Torill Jørgensen  

 

- 8/21 Forsøpling og parkering i området ved fergeleiet.  

NFK ønsker ikke å sitte i førersetet på prosjektet, men de er ikke negative til tiltaket. De ser 

heller ikke bort fra at muddermasser ifm planlagt mudring ved fergeleiet kan benyttes. Saken 

er sendt til kommunen som ser videre på dette. Saken har vært referatsak i formannskapet. 

Gunner Jürgensen sitt prosjekt går videre.  

Ansvar: Tor Åge Tømmervik  

 

- 12/21 Felling av trær ved Tjøtta kirke 

Områdeutvalget avventer forespørsel fra Fellesrådet ift innspill til videre prosess. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- 13/21 Boligmangel på Tjøtta. 

Intet nytt. 

Ansvar: Arne Langset 

 

- 06/22 Vann til Valan. 

Sendt inn som budsjettforslag. 

 

-08/22 Fiber til Offersøya. 

Sendt inn som budsjettforslag. Kommunen er på saken for å få etablert fiber på Offersøya. 
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Ansvar: Maria Knapstad. 

 

- 08/22 Innspill til budsjett 2022. 

Følgende ble sendt inn og godt mottatt: 

 Vann og avløp til Svines. 

 Oppgradering av lekeplass/skoleplass utenfor skolen. 

 Fiber på Offersøya 

 Asfalt på Tjøtta. 

 

Deretter sende vi inn et tillegg med fokus på skole og bolig og bolyst. Ble tatt opp i 

kommunen/formannskapet. Vårt forslag om nytt oppvekstsenter ble også foreslått av By og Land, 

men fikk ikke avsatt midler til dette i budsjettet. Saken ble imidlertid diskutert noe som er bra. 

Det var også forståelse for at kommunale boliger på Tjøtta kan benyttes på en bedre måte, 

eksempelvis i rekrutteringsøyemed som vi foreslo. 

 

3. Nye saker: 

Ingen. 

 

4. Eventuelt og til orientering: 

- Det ble vedtatt å gå til innkjøp av en gardintrapp til Gammo.  

Neste møte 14.februar 2023 

 

Referent: Tor Åge Tømmervik 


